



▲ Steak in the Sky午市套餐 Lunch Set (HK\$1,088/2位 persons)

THE GRAND BUFFET

自助山

📍 合和中心62樓 62/F, Hopewell Centre

☎ 2506 0888 / 2506 0666

✉ enquiry@grandbuffet.hk

擁有360度醉人景色的旋轉餐廳自助山推出期間限定「Steak in the Sky」午市套餐，讓你在高空下邊飽覽維港景色邊享用高質牛扒及美酒。由經驗豐富主廚嚴選及主理各國優質牛扒，包括來自美國的厚切肉眼，澳洲特級短角牛西冷，另可升級享用每天限量供應的澳洲M7和牛斧頭扒或美國安格斯斧頭扒。另外自助山亦提供多款選擇，例如加拿大斧頭豬扒，紐西蘭羊架及其他海鮮等。你更可以優惠價錢搭配精選葡萄酒任飲或以八折享用超過40款靚酒的自助餐酒機。

The Grand Buffet has launched "Steak in the Sky", featuring a lunch set menu that allows you to enjoy top-quality steaks and wines with a 360° revolving panorama harbour view. The Executive Chef has carefully selected and prepared steaks, pork, lamb and other seafood choices from various countries. The free flow package is offered for you to enjoy selected House White & Red Wine, or self-select wines by glass from the Wine Bar at an attractive price.



網上訂位
Online reservation



查看菜單
Menu

蝦仁捲餅配凱薩沙律便當 Shrimp 'n' Chicken Bento



合和中心3樓310B號舖
Shop 310B, 3/F, Hopewell Centre
2819 8237



便當Bento Box
HK\$68
+ HK\$10升級配湯
for a Soup

重新定義快餐食品的12NOON全新推出多款健康美味的食品，以新鮮美味的菜單搭配冷榨果汁，除了有助清潔身體內毒素及製造新細胞外，更為保持健康和忙碌的生活間取得「平衡」。

12NOON has redefined fast food and newly launch a variety of healthy and delicious foods. With the fresh, tasty menu, paired with cold pressed juices, providing essential nutrients for the body to, clean toxins and create new cells, as well as maintaining a healthy weight and the energy level needed for our busy lifestyles."

熱食套餐Hot Dish set **HK\$78**
+ Soup/Coffee/Tea
任何一款熱食配湯或咖啡或茶



北京烤鴨捲餅
Peking Duck Wrap
HK\$48



雞肉糙米飯
Chicken Brown Rice
HK\$60

一鍋糙米飯
One-Pot Veggie Rice
HK\$60



宮保蝦仁意大利小麥
Kung Pao Shrimp Farro
HK\$68

會員優惠 期間限定
Member Privileges Limited Offer

雙倍積分

2X

DOUBLE BONUS POINTS

於指定食肆內即日以電子消費滿HK\$200或以上，即可享雙倍積分。
Earn Double Bonus Points upon same-day electronic spending at designated restaurants of HK\$200 or above.

推廣期 Promotion Period

11-20/3/2021

地點 Venue

合和中心3樓顧客服務中心
Customer Services Centre, 3/F, Hopewell Centre

參與食肆
Participating Restaurants:



條款及細則
Terms and Conditions:



the **East**
Queen's Road East

Club



LEE TUNG AVE
街東利



專屬餐飲購物優惠低至85折
Exclusive Dining & Shopping Privileges Up To 15% Off



優惠詳情
Offer Details:



優惠受商戶有關條款及細則約束
Merchants' terms and conditions apply